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Datum: 24. 1. 2022 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

Ustanovnega sestanka RAZŠIRJENEGA STROKOVNEGA KOLEGIJA ZA TRANSPLANTACIJO (v 

nadaljevanju RSK), ki je potekal v četrtek, 20. januarja 2022, preko spletne platforme Zoom, s 

pričetkom ob 12. uri. 

 

PRISOTNI ČLANI RSK: 

 

- Danica Avsec, zaposlena v Zavodu RS za presaditve organov in tkiv Slovenija-

transplant, 

- Andrej Gadžijev, zaposlen v Zavodu RS za presaditve organov in tkiv Slovenija-

transplant, 

- dr. Jadranka Buturović Ponikvar, zaposlena v Univerzitetnem kliničnem centru 

Ljubljana, 

- dr. Miha Arnol, zaposlen v Univerzitetnem kliničnem centru Ljubljana, 

- dr. Ivan Kneževič, zaposlen v Univerzitetnem kliničnem centru Ljubljana, 

- dr. Dušan Mekiš, zaposlen v Univerzitetnem kliničnem centru Maribor.  

 

Sestanek otvori prim. Danica Avsec, ki je bila tudi pobudnica sklica ustanovnega sestanka 

novoimenovanega RSK in predlaga sledeči  dnevni red: 

 
1. Uvod in predstavitev članov RSK  

 
2. Predlog in potrditev predsednika RSK  

 
3. Predlogi in zaključki 

 
 

K točki 1 – Uvod in predstavitev članov RSK  
  
Na sestanku so prisotni vsi novo imenovani člani RSK, ki se v uvodnem delu na kratko 

predstavijo. 

 

K točki 2 –  Predlog in potrditev predsednika RSK  

 

Prim. Danica Avsec pozove navzoče k predlogu kandidata za predsednika RSK. Dr. Miha Arnol 

predlaga dr. Ivana Kneževiča, ki vodi Center za transplantacijsko dejavnost v UKC Ljubljana, 
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poleg tega pa s februarjem 2022 prevzema tudi funkcijo strokovnega direktorja Kirurške 

klinike. Dr. Jadranka Buturović-Ponikvar se s predlogom strinja. Člani glasujejo o predlaganem 

kandidatu in ga soglasno potrdijo.  

 

SKLEP 1/22: Člani RSK za transplantacijo soglasno potrdijo dr. Ivana Kneževiča, dr. med., za 
predsednika RKS za transplantacijo za mandat 2 let v skladu z 8. členom Pravilnika 

o razširjenih strokovnih kolegijih (Uradni list RS 44/17) 

 

K točki 3 –  Predlogi in zaključki 

 

Besedo prevzame novo izvoljeni predsednik RSK za transplantacijo, dr. Ivan Kneževič. Sklici 

sestankov so odslej v njegovi pristojnosti. Sestanki bodo kratki in učinkoviti, zaradi lažje 

organizacije bodo potekali v glavnem v virtualni oz. hibridni obliki, občasno pa se bodo člani 

lahko sestali tudi osebno. Kot najustreznejšo uro predlaga sestanke ob 15. uri, po zaključku 

rednih dnevnih delovnih nalog. 

Izpostavi, da se v transplantacijski dejavnosti zaradi epidemije covid-19 soočamo z več izzivi, 

predvsem s pomanjkanjem darovalcev organov, slabšo detekcijo možnih umrlih darovalcev 

(MMD), (pre)zasedenostjo enot intenzivnega zdravljenja, pomanjkanjem osebja in 

razpoložljivih postelj za prejemnike presajenih organov. Rezultati so bili kljub temu zelo dobri, 

program je tekel neprekinjeno, z izjemo elektivnih presaditev trebušne slinavke in ledvic. 

 

Prim. Danica Avsec pojasni stanje v donorskem programu, kjer so težave zaradi epidemije 

covid-19, vse več je tudi t.i. »praznih« donorjev, povprečna starost umrlih darovalcev se je v 

zadnjih desetih letih povečala z 41 na 57 let, tudi število pridruženih bolezni je naraslo z 2 na 

9. Zato je potrebno uvesti nove programe, s katerimi bomo pokrivali potrebe. Andrej Gadžijev  

predstavi nekaj  predlogov za povečanje števila MMD v prihodnosti, kot je aktivna detekcija in 

program ICOD. Pri tem prosi tudi za sodelovanje UKC Ljubljana glede dostopa do potrebnih 

podatkov. 

Prim. Avsec predlaga, da se RSK čim prej opredeli glede darovalcev s pozitivnim testom PCR. 

Priporočila je potrebno prenoviti skladno z najnovejšimi smernicami in v konsenzu z 

Eurotransplantom. Članom RSK bo poslala gradivo. 

 

Dr. Kneževič predlaga, da bi se RSK na to temo sestal v naslednjem tednu, poleg tega bi 

obravnavali tudi uporabo monoklonskih protiteles pred ekspozicijo pri pacientih s presajenimi 

organi, ki niso cepljeni. Članom RSK bo poslal literaturo. 

 

Dr. Arnol se strinja in predlaga, da se RSK opredeli tudi glede 4. odmerka cepiva za bolnike po 

presaditvi organa. Hkrati izpostavi, da smo v lanskem letu prvič iz mreže Eurotransplant prejeli 

več ledvic, kot smo jih oddali, zato zdaj praktično nimamo ponudb za ledvice, razen kot rescue 

ali extended allocation. Če se donorski program ne bo povečal, se bodo presaditve ledvic 

ustavile. 
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Dr. Kneževič bo v prihodnjih dneh poslal Doodle poll za določitev datuma naslednjega 

sestanka RSK.  

 

Seja se zaključi ob 12.45 uri.     

 

                                                                                                             

Zapisala: 

Barbara Uštar


